
From: Siv Sannem Inderberg <ssa@zephyr.no> 
Sent: fredag 7. oktober 2022 09.16 
To: Johnny Hansen; Daniel Engelhart-Willoch 
Cc: Joakim Egeberg 
Subject: VS: Bekreftelse fra grunneiere og grendalag 
 
Her er bekreftelsen fra grunneierne og grendalaget. 
 
Hilsen Siv 
 

Fra: endre.kvalheim@gmail.com <endre.kvalheim@gmail.com>  
Sendt: fredag 7. oktober 2022 07:44 
Til: 'Odd Helge Kvalheim' <ohel-kva@online.no>; 'Ørjan Kvalheim' <kirokvalheim@gmail.com> 
Kopi: Siv Sannem Inderberg <ssa@zephyr.no>; Joakim Egeberg <JE@zephyr.no>; 'christian Hoff' 
<chr1976@hotmail.no> 
Emne: RE: Bekreftelse fra grunneiere og grendalag 
 
Hei,  
 
Indre Kvalheim grunneigarlag bekrefta også at vi ikkje har motforestillingar til at 
det vert satt opp ein testturbin på eit eksisterande fundament i vindmølleparken på Mehuken. 
 
Mvh 
Endre Kvalheim 
M: +47 416 16 731 

 
 

From: Odd Helge Kvalheim <ohel-kva@online.no>  
Sent: torsdag 6. oktober 2022 23.04 
To: Ørjan Kvalheim <kirokvalheim@gmail.com> 
Cc: Siv Sannem Inderberg <ssa@zephyr.no>; Joakim Egeberg <JE@zephyr.no>; Endre Kvalheim 
<endre.kvalheim@gmail.com>; christian Hoff <chr1976@hotmail.no> 
Subject: Re: Bekreftelse fra grunneiere og grendalag 
 
Hei. 

Bekrefter med dette at grunneigarane på G.nr. 329 felles ( Ytre Kvalheim ) ikkje har 

motforestillinger til at 

det blir satt opp ein testturbin på eit allerede eksisterande fundament i vindmølleparken 

på Mehuken. 

  

Med helsing 

Odd Helge Kvalheim 
  

  

Den 06.10.2022 21:54, skrev Ørjan Kvalheim: 

Denne mailen sendes til repr. for de tre grunneierlagene på Kvalheim (i 

tillegg til Kvalheim Kraft) og som oppfordres til å svare bekreftende på 

mailen. 

 

 

Til 

Kvalheim Kraft 
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Grunneierene på Kvalheim og styret i Kvalheim Grendalag er positive til den 

nye pilotturbinen på Mehuken.  

Det var tidligere i høst møte mellom representanter for de tre 

grunneierlagene og Kvalheim Kraft der planene omkring pilotturbinen ble 

lagt fram. Og det har i etterkant vært avholdt et godt informasjonsmøte for 

alle grunneierene på Kvalheim der det også var mulighet til å stille 

diverse spørsmål vedrørende prosjektet og den nye turbinen. 

Vi kan oppsummerende si at det ikke har vært noen negative innvendinger. 

Det har heller blitt bemerket at det er positivt at en slik pilotturbin kan 

monteres i en eksisterende vindpark og på eksisterende fundament. 

Vi ønsker lykke til med prosjektet! 

 

Mvh 

Ørjan Kvalheim, 

Formann Kvalheim Grendalag 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sendt fra min iPhone 


